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Protokół nr XXV/2012 
z XXV sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej 
w dniu 30 stycznia 2013r. w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Końskich. 
  
Obrady rozpoczęto o godz. 11 00 

 
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron.   
 
Przewodniczący otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych gości. 
Stwierdził, że posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu. 
 
Oświadczył jednocześnie, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji.  
Lista radnych powiatu obecnych na XXV sesji Rady oraz lista zaproszonych   
gości stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego kardynała Józefa Glempa. 
 
Ad – 2. 
  Przewodniczący wniósł o zatwierdzenie protokołu z XXIV sesji Rady 
Powiatu podkreślając, że zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu protokół wyłożony został 
do wglądu w Biurze Rady Powiatu. 
 
Protokół przyjęto przez aklamację nie wnosząc do jego treści uwag i zastrzeżeń. 
 
Ad  - 3. 
  Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Radny Michał Pękala złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 
8g ponieważ Zarząd Powiatu nie zapoznał Rady z wynikami kontroli 
audytu oraz nie przedstawił protokołu i wniosków pokontrolnych.  
 
Złożony wniosek poddano pod głosowanie. 
 
W obecności 21 radnych wniosek radnego Michała Pękali został 
odrzucony większością głosów przy 11 głosach przeciw i 10 głosach za.  
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 W obecności 21 radnych, Rada większością głosów przy 5 głosach 
wstrzymujących się przyj ęła do realizacji  porządek obrad sesji 
obejmujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku za 2012r. 
6. Informacja z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego za 2012r. 
7. Plan robót drogowo – mostowych na 2013r. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) przyj ęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 
na lata 2013-2023, 
b) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok, 
c) udzielenia w 2013 roku przez Powiat Konecki poręczenia kredytu 
długoterminowego zaciąganego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 
d) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady na 2013 rok, 
e) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Koneckiego w 2013 roku, 
f) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego, 
g) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich,  
h) wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich, 
i) wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 2 w Końskich. 

9. Zajęcie stanowiska w sprawie skargi dotyczącej powierzenia 
Panu Wiesławowi Basiakowi wykonywania czynności sekretarza powiatu. 
10. Informacja o stanie bezrobocia na terenie powiatu. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad XXV sesji Rady Powiatu. 
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Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
Ad – 4. 
 Informację o pracy Zarządu Powiatu za okres od 28 grudnia 2012r. 
do 30 stycznia 2013r. przedstawił Starosta Konecki – Bogdan Soboń.  
 
 Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radna Helena Obara – zwróciła się z prośbą o przedstawienie informacji, jakie 
decyzje zostały podjęte na posiedzeniu Zarządu w sprawie WTZ, które zostały 
przedstawione w informacji o pracy Zarządu. Nadmieniła, że obecnie Zespół 
Kontrolny wyłoniony przez Komisję Praworządności bada podstawy prawne 
funkcjonowania WTZ. Dodała, że zadziwia ją fakt podejmowanych decyzji 
w tej sprawie skoro protokół z kontroli w WTZ jest w trakcie pisania, a Zarząd 
podejmuje decyzje w tej prawie nie informując Rady. 
 
Starosta Bogdan Soboń –  poinformował, że Zarząd nie podjął żadnych 
decyzji, a jedynie zapoznał się z wnioskiem stowarzyszenia na rzecz osób 
niepełnosprawnych „Przyjazne schody” dotyczącym propozycji prowadzenia 
Warsztatów Terapii Zajęciowej. 
 
Innych uwag i zastrzeżeń nie wnoszono. 

 
Ad – 5. 
 Sprawozdanie z działalnośśśści Komisji Bezpieczeńńńństwa i Porząąąądku 
za 2012r. przedstawił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
Pan Wiesław Basiak. 
 

Treść sprawozdania stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Dyskusji w niniejszym temacie nie prowadzono. 
    

Rada przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej Rada przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej Rada przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej Rada przyjęła powyższe sprawozdanie do akceptującej 

wiadomości.wiadomości.wiadomości.wiadomości.    

 
Ad – 6. 
 Informacj ę ę ę ę z działalnośśśści Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego za 2012r. przedstawiła    pracownik Powiatowego Inspektoratu 
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Nadzoru Budowlanego Pani Justyna Owczarek. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Kazimierz Pasterczyk – zapytał, czy budynek biurowy PKS posiada 
status budynku socjalnego. 
 
Pani Justyna Owczarek – powiedziała, że  budynek ten nie ma jeszcze tej 
formy prawnej. 
 

Przewodnicząąąący Rady Powiatu Wiesław Skowron zwrócił się  do Rady 
z wnioskiem o odrzucenie przedstawionej informacji w związku z brakiem  
w materiałach informacji o skargach i odwołaniach. 
 

Radna Helena Obara –  złożyła wniosek o przesunięcie informacji 
na najbliższą sesję oraz przedstawienie jej przez Inspektora Nadzoru 
Budowlanego z możliwością  wnoszenia uwag przez radnych w stosunku do 
Inspektora. 
 
Poddano pod głosowanie złożone wnioski. 
 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek radnej Heleny Obara. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Rady Wiesława 
Skowrona o odrzucenie przedstawionej informacji. 
 
 

Ad – 7. 
 Plan robót drogowo – mostowych na rok 2013 przedstawił Naczelnik 
Wydziału Ochrony i Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego ZDP Pan Jerzy 
Michalski 
 
Treść ść ść ść informacji stanowi integralną ą ą ą część ęść ęść ęść niniejszego protokołu. 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu  
zgłaszała sprawę niezgodności kwot dofinansowania przez Gminy 
z wykazanymi  w planie przedstawionym przez ZDP, a budżetem na 2013 rok. 
Dodała, że jest zdziwiona, iż  nie zostało to poprawione.  
 
Starosta Bogdan Soboń – poprosił o udzielenie odpowiedzi Panią Skarbnik. 
 
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz – poinformowała, że rozmawiała w tej 
sprawie z Panem Dyrektorem Mościńskim. Różnice występują z tego, 
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iż w projekcie budżetu zostały wykazane pierwotne kwoty z wniosków, 
natomiast w planie ZDP zostały ujęte kwoty w oparciu o skorygowany wniosek.   
 
Radna  Helena Obara – powiedziała, że według jej oceny kwoty powinny być 
skorygowane ponieważ nie może być dwóch różnych dokumentów finansowych  
w sprawie tej samej inwestycji. 
 
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz – poinformowała, że najważniejsze jest  
umieszczenie kwot w planie na wydatkach, natomiast Pan Dyrektor inaczej 
rozmieścił źródła finansowania. Zaproponowała aby przyjąć plan w takiej 
postaci ponieważ po pozyskaniu środków zostaną powyższe kwoty 
skorygowane. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że plan robót drogowo-mostowych 
nie jest uchwałą, którą Rada będzie podejmowała, a jedynie informacją. 
Natomiast budżet jest na chwilę obecną tylko projektem i po przyjęciu uchwały 
budżetowej nastąpi integracja wszystkich zapisów zgodnie z wolą Rady 
Powiatu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
W obecności 21 radnych Rada większością głosów przy 10 głosach 
przeciw przyjęła powyższą informacj ę do akceptującej wiadomości. 
 
 

Ad – 8a,b. 
  Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawach: 
 

• przyj ęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 
na lata 2013-2023, 
• uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok, 
 

Projekty uchwał wraz z autopoprawką ą ą ą do projektu budżżżżetu oraz 
opiniami 
RIO przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Edyta Drążkiewicz. 
 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2013-2023. 
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  W obecności 21 radnych, Rada większością 
głosów przy 10 głosach przeciw podjęła uchwałę 
Nr XXV/1/2013 w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2013-2023.  
W dyskusji w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 
rok głos zabrali: 
 
Radny Jan Prasał – zapytał, jaka kwota jest przeznaczona na funkcjonowanie 
fili PUP w Stąporkowie i ile osób jest tam zatrudnionych. 

 
Skarbnik Powiatu – poinformowała, że nie posiada takich informacji ponieważ 
plan finansowy sporządzany jest dla całego Urzędu Pracy.   

 
Radny Marian Gąszcz – złożył wnioski do budżetu wskazując źródło 
finansowania poniższych inwestycji na kwotę ok 800.000zł., którą Gmina 
Końskie winna zapłacić do Starostwa za grunty, które są przeznaczone pod drogi 
przy Tesco: 
• Wykonanie dokumentacji na przebudowę ul. Polnej w Końskich 
na odcinku od ul. Południowej do ul. Hubala. 
• Wykonanie dokumentacji na przebudowę ul. Hubala na odcinku 
o długości 150m. 
• Wykonanie dokumentacji na przebudowę ul. Staszica wraz 
ze skrzyżowaniem z ul. Warszawską. 
• Wykonanie chodnika przy drodze powiatowej Nr 0417T w miejscowości 
Nowy Dziebałtów.  
• Wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Nr 0427T  
Młynek – Stara Kuźnica. 

 
Radny Michał Pękala – również złożył wniosek o przyjęcie do budżetu 
powiatu na rok 2013 następujących inwestycji: 
• Remont drogi Nr 0413T w miejscowości Podlesie na odcinku 130m. 
• Remont drogi Nr 0394T w miejscowości Jakimowice w kierunku Białego 
Ługu na odcinku 200m. 
• Remont drogi Nr 0414T w miejscowości Jacentów. 
• Wykonanie kanalizacji deszczowej w Radoszycach na odcinku 
ul. Krakowskiej. 
• Wykonanie projektu budowy chodnika i zatoki autobusowej 
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w miejscowości Jacentów, Kłucko, Wilczkowice, Jakimowice, Grodzisko. 
 
Radny Robert Plech – złożył wniosek o umieszczenie w budżecie powiatu 
zadania o które upomina się Wspólnota wsi Dyszów w sprawie budowy 
chodnika w miejscowości Dyszów. 
 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, że z przykrością stwierdza, iż kolejny raz 
budżet został przygotowany w sposób prawie 100% konsumpcyjny, bo jeżeli 2% 
przeznaczone w całym budżecie jest na inwestycje to nie można mówić 
o inwestowaniu. Zaproponowała, aby Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 
celem wprowadzenia przez Zarząd do budżetu zgłoszonych wniosków  przez 
radnych ponieważ w tej postaci jest on nie do przyjęcia.  Dodała, że władze 
poszczególnych gmin zadeklarowały udział w inwestycjach drogowych 
co zobowiązuję Radę do uszanowania tych decyzji.  
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron -  ponowił wnioski, które złożył 
do Komisji Budżetu dotyczące następujących inwestycji: 
• Dokończenia naprawy drogi powiatowej Nr 0450T poprzez ułożenie nowej 
nawierzchni bitumicznej na odcinku od skrzyżowania z drogą Nr 0449T 
do końca drogi Nr 0450T. Nadmienił, że Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota 
Łukomska na piśmie złożyła deklarację współfinansowania kosztów remontu 
w/w drogi.     
• Wykonania nowego chodnika na ul. Partyzantów w Stąporkowie na odcinku 
ok 120m. Dodał, że w tej sprawie Pani Burmistrz również deklarowała pomoc 
finansową. 
Reasumując powiedział, że powyższe inwestycje powinny być ujęte w projekcie 
budżetu ponieważ nie są to kwoty, które zrujnują gospodarkę finansowo – 
ekonomiczną powiatu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – odnosząc się do wniosków złożonych przez radnych 
powiedział, że radny Marian Gąszcz podając źródło finansowania inwestycji 
wskazał kwestię zaskarżonej decyzji, która jest w toku i na chwilę obecną 
nie można brać pod uwagę kwoty, której nie posiadamy w budżecie.  Dodał, 
że w informacji z pracy Zarządu powiedział jakie jest stanowisko Zarządu w tej 
sprawie. Powiedział, że propozycja ogłoszenia przerwy i zwołania Zarządu 
celem wprowadzenia do budżetu kwot z wniosków dotyczących inwestycji  
wydaje się niemożliwa. Poinformował, że propozycje gmin nie zostały 
odrzucone a jedynie odłożone w czasie, ponieważ  w tym momencie nie ma 
możliwości ich zrealizowania.  Powiedział, że dwa tygodnie temu spotkał się 
z Wójtem Radoszyc, któremu oświadczył, że propozycje współfinansowania 
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inwestycji Zarząd przyjmuje, ale w  pierwszym półroczu będzie to rzecz trudna 
i wręcz niemożliwa. Dodał, że zmiany w budżecie wprowadzane są podczas 
całego roku kalendarzowego i być może w drugim półroczu uda się zrealizować 
niektóre inwestycje. Przypomniał również, że 30 października ubiegłego roku na 
sesji Rada Powiatu wypracowała stanowisko w którym zobowiązała Zarząd 
Powiatu do podjęcia niezwłocznych działań mających na celu prawidłową 
realizację i rozliczenie inwestycji realizowanych przez ZOZ w Końskich 
i Zarząd stanął na wysokości tego zadania.  
Radna Helena Obara - powiedziała, że pomoc dla szpitala była w ubiegłym 
roku, natomiast wnioski inwestycyjne zgłoszone do budżetu przez radnych 
dotyczą roku bieżącego i w tym roku nie udzielamy pomocy szpitalowi tylko 
chcemy wykonać krótkie, małe odcinki w poszczególnych miejscowościach. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że środki można ująć w budżecie 
ponieważ są one prognozowane. Dodał, że na podstawie decyzji kwota zostanie 
przekazana, może być ewentualnie niewiele zmniejszona, ale na 100% będzie. 
Dodał, że duże pieniądze daliśmy na szpital w ubiegłym roku, natomiast w 2013 
roku  kwota poręczenia kredytu to 222 000 zł. i jeżeli szpital będzie spłacał 
kredyt to zaplanowane na ten cel środki pozostaną w budżecie.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że te środki finansowe zostały 
zagospodarowane w ostatnim pół roku i jest nieprawdą, że nie mają wpływu 
na inwestycje planowane w roku bieżącym. Dodał, że jeżeli kwota zostanie 
przekazana przez Gminę Końskie na podstawie której dokonamy zmian 
w budżecie, które wprowadzane są przez cały rok to wtedy Rada podejmie 
stosowne decyzje  na co, gdzie i jakie środki przeznaczyć.  
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że w budżecie wpisane są dwa zadania 
inwestycyjne, które są pod znakiem zapytania ponieważ mają 13 i 15 miejsce 
na liście. 
 
Radny Michał Pękala – odniósł się do wypowiedzi Starosty w której 
oświadczył, że Zarząd Powiatu nie wydał żadnej negatywnej opinii w sprawie 
inwestycji na terenie Gminy Radoszyce.  Powiedział, że dysponuje pismem 
od Wójta Radoszyc w którym Wójt Pan Paweł Binkowski podtrzymuje 
deklarację Gminy Radoszyce o współfinansowaniu zadań drogowych w pasie 
dróg powiatowych na rok 2013 pomimo, że otrzymali negatywną odpowiedź 
Zarządu Powiatu w Końskich co do realizacji zadań na terenie Gminy 
Radoszyce. Dodał, że jeżeli nie udaje się pozyskać dotacji zewnętrznych 
to winniśmy skorzystać z deklaracji gmin na współfinansowanie inwestycji.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że budżet jest uchwałą, która ma 
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charakter konstytutywny dla finansów powiatu na najbliższy rok i powinien być 
traktowany z odpowiednią powagą. Trudno go przyjąć bez dyskusji i wniosków, 
bez rozpatrzenia potrzeb, które są autentyczne. Stwierdził jednak kilka słabych 
stron tego budżetu w większości dotyczących struktury, która jest 
charakterystyczna dla powiatu. Budżet ma charakter mało elastyczny gdzie 
znakomita większość to dochody i wydatki, które są dedykowane. 
Zaproponował, aby wszystkie wnioski dotyczące inwestycji drogowych 
przekazać do Zarządu Powiatu celem odniesienia się co do możliwości 
finansowych oraz technicznych wprowadzenia ich do budżetu w ciągu roku.  
 
Starosta Bogdan Soboń – odnosząc się do wypowiedzi radnego Michała Pękali 
powiedział, że na spotkaniu z Wójtem Binkowskim nie był sam, ale również 
uczestniczyli w nim Pan W. Basiak oraz Pani Agata Binkowska Przewodnicząca 
Rady Gminy w Radoszycach. Poinformował, że w sprawie inwestycji 
z programu przebudowy dróg lokalnych „Schetyna” rozmawiał z Burmistrzem 
Cichockim i Wójtem z Gowarczowa, którzy są poinformowani na których 
pozycjach są zadania drogowe  oraz podjęli wspólną decyzję, że  trzeba 
zaczekać do momentu rozstrzygnięcia i jeżeli się nie uda pozyskać tych środków 
to zostanie  wprowadzona korekta.  
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – powiedział, że jego zdaniem gminy są nie 
równo traktowane podczas podziału środków na inwestycje drogowe. 
Przykładem jest Gmina Stąporków na terenie której jest kilka odcinków dróg 
rozpoczętych w poprzednich latach  i zapomnianych. Dodał, że w budżecie jest 
zbyt mała kwota przeznaczona na inwestycje. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że wszystkie zadania, które przedstawił 
są to zadania inwestycyjne. 
 
Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota Łukomska – zwróciła się do radnych, 
oraz Pana Starosty. Powiedziała, że od zeszłego roku deklaruje chęć 
współfinansowania zadania własnego powiatu jakim jest przebudowa dróg 
powiatowych. Doceniając to, że w zeszłym roku udało się współfinansować 
dwie drogi, oraz fakt, iż Gmina Stąporków jest w dobrej kondycji finansowej 
w przeciwieństwie do powiatu zaproponowała chęć współpracy 
i współfinansowania kolejnych dróg na terenie gminy Stąporków.  
Poinformowała, że w zeszłym roku złożyła pisemną deklarację 
współfinansowania dwóch dróg powiatowych na kwotę 700.000zł., oraz zostały 
zabezpieczone środki w budżecie na te inwestycje. Dodała również, że złożyła  
deklarację współfinansowania w tym roku oraz w przyszłym na inne drogi 
powiatowe na którą nie otrzymała odpowiedzi. Zwróciła się z prośbą do radnych 
oraz Zarządu Powiatu o rozważenie możliwości skorzystania z propozycji 
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Gminy Stąporków  w celu wykonania dróg mieszkańcom gminy jak również 
powiatu.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że cieszy go deklaracja Pani Burmistrz 
D. Łukomskiej, która świadczy o tym, że  Wójtowie oraz Burmistrzowie widzą 
potrzebę wspólnego inwestowania na drogach powiatowych i ubolewa, 
że Zarząd Powiatu takich środków nie posiada. Poparł również wniosek radnego 
Krzysztofa Obratańskiego o przekazaniu wniosków drogowych do Zarządu 
Powiatu. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że deklaracje gmin dotyczące 
współfinansowania dróg powiatowych to rzecz bardzo ważna i cenna, ale 
wymaga przedyskutowania, przygotowania dokumentacji oraz wprowadzenia 
do budżetu. Dodał, że jego zdaniem prawidłowym działaniem byłoby 
podejmowanie inwestycji drogowych, których finansowanie będzie 
asymetryczne w cyklu dwuletnim.    
 
Radna Helena Obara – powiedziała, że rozmowy z przedstawicielami 
poszczególnych Gmin z Zarządem Powiatu w sprawie dofinansowania 
inwestycji powinny się odbywać w zeszłym roku i wtedy mogłyby znaleźć się 
w palnie budżetu na 2013 rok.  
 
Starosta Bogdan Soboń – odniósł się do wypowiedzi radnej H. Obary 
informując,  że rozmowy z Wójtami i Burmistrzami prowadził i w dalszym 
ciągu prowadzi. Ponadto poinformował, że takie rozmowy w jego imieniu  
prowadził również Pan Stanisław Mościński Dyrektor ZDP. Dodał, że bardzo 
chętnie wprowadziłby do budżetu wszystkie inwestycje tylko na chwilę obecną  
w budżecie brakuje środków. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że jego zdaniem po rozliczeniu 
poprzedniego roku zostanie wygospodarowana nadwyżka finansowa.  
 
Radny Robert Plech – powiedział, że  prawidłowym rozwiązaniem uniknięcia 
problemu ze współfinansowaniem inwestycji jest wprowadzenie  planu  
kadencyjnego inwestycji drogowych. Dodał, że Zarząd nie jest odpowiedzialny 
tylko za służbę zdrowia, ale również za infrastrukturę drogową oraz szkolnictwo 
i we wszystkich sektorach powinny być wykonywane inwestycje. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że wnioski formalne powinny być 
poddane pod głosowanie począwszy od daleko idącego. Ponowił również 
złożony wcześniej wniosek jako najdalej idący o poddanie go pod głosowanie   
w pierwszej kolejności. 
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Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – odniósł się do wypowiedzi 
radnego K. Obratańskiego informując, że złożony wniosek jest do budżetu i nie 
jest wnioskiem formalnym. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że pierwszy wniosek, który złożył 
dotyczył budżetu, natomiast wniosek formalny, który zgłosił to taki, 
by zachować przyjętą zasadę kolejności głosowania. 
 

Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poddał pod głosowanie 
kolejno złożone wnioski. 
 

  W obecności 21 radnych, Rada większością 
głosów przy 10 głosach za i 11 przeciw 
odrzuciła  złożone wnioski    
 
Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2013 rok. 

 
  W obecności 21 radnych, Rada większością 
głosów przy 10 głosach przeciw podjęła uchwałę 
Nr XXV/2/2013 w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Koneckiego na 2013 rok. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zwrócił uwagę Przewodniczącemu 
Rady, iż pominął poddać pod głosowanie złożony przez niego 
wniosek i w tej chwili nie ma możliwości do niego wrócić ponieważ 
budżet został przyjęty. Powiedział, że wydaje mu się, że w tym 
momencie jest wyrazicielem tych wszystkich radnych, którzy 
głosowali przeciwko wnioskom uważając zadania za potrzebne i 
zasadne.  Natomiast sposób procedowania uważa za wyraz 
manipulacji ponieważ w ten sposób jedni stali się wrogami a inni 
zwolennikami inwestycji, które są uważane przez wszystkich za 
potrzebne. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – odniósł się do 
wypowiedzi radnego Obratańskiego, że mylnie interpretuje 
głosowanie wniosków.   
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Radna Helena Obara – powiedziała, że błąd pominięcia jednego 
wniosku jest faktem, ale radny wnioskodawca powinien  zgłosić 
go wtedy kiedy Pan Przewodniczący zapytał o głosowanie nad 
budżetem. Powiedziała, że radni z opozycji nie mają innej 
możliwości zgłaszania inwestycji. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – powiedział, że nie 
biorąc pod uwagę jakie będzie rozstrzygnięcie dotyczące 
wszystkich wniosków to wszystkie wnioski zostaną skierowane 
przez Biuro Rady do Zarządu Powiatu i powinno to zostać dobrze 
zrozumiane. 

 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu.  
O godz. 13.20 ogłoszono 15 minutową przerwę. 
 
Ad – 8c. 
  Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2013 roku przez Powiat 
Konecki poręczenia kredytu długoterminowego zaciąganego przez Zespół 
Opieki Zdrowotnej w Końskich przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Edyta 
Drążkiewicz. 
 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXV/3/2013 w sprawie  
udzielenia w 2013 roku przez Powiat Konecki 
poręczenia kredytu długoterminowego 
zaciąganego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Końskich. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 8d. 
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  Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady na 2013 rok.  
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – poinformował, że wszystkie 
Komisje zapoznały się z planami pracy na 2013r. oraz zaopiniowały 
rozpatrywany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
 Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
   
  W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXV/4/2013 w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 
Rady na 2013 rok. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 8e. 
  Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koneckiego w 2013 roku przedstawił 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera. 
  
 Uwag nie wnoszono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXV/5/2013 w sprawie   
określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Koneckiego w 2013 roku. 
 
 Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 8f,g. 
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 Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawach: 
• zmiany Statutu Powiatu Koneckiego, 
• zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich. 
Projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Powiatu Pan Radosław Lachowski. 
 

  W dyskusji w sprawie zamiany Statutu Powiatu Koneckiego głos 
zabrali: 
 
Radny Michał Pękala – złożył wniosek w sprawie zmiany §1 ust.1 pkt.1 oraz 
§42 ust. 2, który otrzymuje brzmienie: w skład zarządu wchodzą Starosta, 
Wicestarosta i członek. Podał uzasadnienie złożonego wniosku za ograniczenie 
liczby zarządu z 5 do 3 osobowego było wpisane w program funkcjonowania 
Powiatu Koneckiego. Ponadto zostało też szeroko komentowane w prasie 
stanowisko nowej koalicji popierającej pomysł ograniczenia członków Zarządu 
Powiatu Koneckiego z 5 do 3 osobowego, a co za tym idzie oszczędności z tym 
związanych. 
 
Starosta Bogdan Soboń – odniósł się do wniosku radnego Michała Pękali 
i powiedział, że jego zdaniem Zarząd 3 - osobowy jest zbyt mały biorąc pod 
uwagę dwóch członków zatrudnionych na podstawie umowy o pracę a co 
za tym idzie prawo do urlopu. Stwierdził, iż optymalnym rozwiązaniem jest 4 -
 osobowy skład Zarządu zapewniający dobre funkcjonowanie.  
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – zwrócił się do radnego Pękali o sprecyzowanie 
oszczędności biorąc pod uwagę, że czwartym członkiem Zarządu będzie osoba 
z  Rady. 
 
Radny Michał Pękala – udzielając odpowiedzi na pytanie radnego  
Pasterczyka powiedział, że zgodnie z uchwałą jest to kwota 700zł. miesięcznie. 
 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poddał pod głosowanie 
wniosek radnego Michała Pękali dotyczący składu Zarządu. 
 

  W obecności 21 radnych, Rada większością głosów 
przy 10 głosach za i 11 przeciw odrzuciła  złożony wniosek.    
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W dyskusji w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich głos zabrali: 
 
Radny Marian Gąszcz – zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty jak zostanie 
rozwiązany problem, który wystąpi w związku z planowaną likwidacją Biura 
Audytu Wewnętrznego nadmieniając, że Ustawa z 27 sierpnia 2009 roku 
nakłada na jednostki samorządu terytorialnego, których wydatki są powyżej 
40 mln. rocznie nakaz prowadzenia audytu wewnętrznego  
 
Starosta Bogdan Soboń – poinformował, że decyzja o likwidacji Biura Audytu 
i zastąpienie go umową zlecenia lub inną formą w celu realizacji przepisów 
była podyktowana zaleceniem audytorów zewnętrznych w związku 
z przeprowadzonym audytem Starostwa Powiatowego. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że nie uzyskał wyczerpującej odpowiedzi  
od Pana Starosty. 
 
Starosta Bogdan Soboń –  powiedział, że będzie to zapytanie ofertowe 
na konkretne zadanie. 
 
Radny Marian Gąszcz – odniósł się do wypowiedzi Pana Starosty, że zgodnie 
z ustawą  27 sierpnia 2009 roku, która mówi, że umowa z takim podmiotem 
musi być zawarta na okres minimum 1 roku to prawdopodobnie koszt 
podpisania umowy z taką jednostką będzie dużo wyższy niż zatrudnienie 
pracownika.   
 
Radny Robert Plech -  powiedział, że wszystkie wątpliwości i pytania radnych 
dotyczące Statutu oraz Regulaminu Organizacyjnego są związane z brakiem 
możliwości zapoznania się z protokołem z przeprowadzonego audytu 
zewnętrznego. 
 
Starosta Bogdan Soboń – poinformował, że nigdy nie robił z audytu tajemnicy 
i na komisjach starał się odpowiadać na wszystkie pytanie jakie padały. 
Wspomniał, że audyt zewnętrzny wykazał niewielki przerost administracji, 
a komisja fakt ten potwierdziła  i na chwilę obecną stara się poczynić 
oszczędności w tym względzie oraz dokonać przesunięć wewnętrznych. 
 
Radna Helena Obara -  powiedziała, że radni nie mogą podjąć uchwały 
w sprawie  zmian w Statucie oraz Regulaminie Organizacyjnym nie znając 
treści kontroli audytu zewnętrznego. Zapytała również, kto był w zespole 
do przeprowadzenia analizy sprawozdania z audytu zewnętrznego oraz czy 
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w protokole z  audytu było zalecenie, że Biuro Rady ma podlegać pod innego 
naczelnika, a nie Sekretarza Powiatu, który jest dyrektorem tego urzędu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – zwrócił się do radnej H. Obara, że zgodnie 
ze schematem organizacyjnym Starostwa Powiatowego Biuro Rady podlega pod 
Sekretarza. Powiedział również, że na Komisjach nikt z radnych nie prosił o 
przedstawienie protokołu z audytu zewnętrznego. Nadmienił, że skład komisji 
nie  jest tajemnicą i  nie były to przypadkowe osoby, a mianowicie  Wicestarosta 
Andrzej Marek Lenart - przewodniczącym komisji, Roman Struzik – członek, 
oraz Wiesław Basiak -członek. Wyraził również zdziwienie, że powyższe 
kwestie nie były poruszane na Komisjach tylko dopiero na sesji gdzie jest 
większe grono. 
 
Radna Helena Obara -  zwróciła się do Naczelnika R. Lachowskiego 
o wyjaśnienie kwestii podległości Biura Rady przedstawionej na Komisjach. 
 
Naczelnik Radosław Lachowski – poinformował, że schemat przedstawiony 
na Komisji był pomocniczym  materiałem, który miał oddać w bardziej 
precyzyjny sposób to, o czym mówił. Dodał, że jeżeli chodzi o Biuro Rady 
Powiatu to status jego wzrósł ponieważ zostało przeniesione z samodzielnego 
stanowiska do  statusu komórki organizacyjnej czyli na tym samym poziomie 
co każdy z wydziałów. 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że Pan Naczelnik dla usprawnienia 
wyświetlał zmiany w schemacie zaznaczając je kolorami. Dodał, że każdy 
radny otrzymał ostateczną wersję schematu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego z którą miał możliwość zapoznania się. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, że każdy radny otrzymał 
odpowiednie dokumenty celem zapoznania się z ich treścią ponieważ  
pobieranie diety to nie tylko posiedzenia na sesjach, ale także praca w domu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – odpowiadając radnemu M. Gąszczowi powiedział, 
że jeżeli kwestia zastąpienia Biura Audytu i Kontroli Wewnętrznej umową 
zlecenia będzie niezgodna z prawem to po uzgodnieniu z radcą prawnym 
zostanie zmieniona.  
  
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 
  W obecności 21 radnych, Rada większością 
głosów przy 8 głosach przeciw i 2 
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wstrzymujących się  podjęła uchwałę Nr 
XXV/6/2013 w sprawie zmiany Statutu Powiatu 
Koneckiego. 
 
  W obecności 21 radnych, Rada większością 
głosów przy 10 głosach przeciw podjęła uchwałę 
Nr XXV/7/2013 w sprawie zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich. 
 
 Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 8h,i. 
  Projekty uchwał w sprawie: 
� wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
w Końskich, 
� wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 
w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 
w Końskich 
przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera. 
 
Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 
  W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXV/8/2013 w sprawie 
wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 1 w Końskich wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
w Końskich.  
 
  W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
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podjęła uchwałę Nr XXV/9/2013 w sprawie 
wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 2 w Końskich wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 
w Końskich. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 9. 
  W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
odczytał treść skargi radnych Rady Powiatu dotyczącej powierzenia Panu 
Wiesławowi Basiakowi wykonywania czynności Sekretarza Powiatu, która 
została skierowana do Rady Powiatu przez Wojewodę Świętokrzyskiego 
celem rozpatrzenia zarzutów stawianych w/w skardze. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że  w dniu 15 stycznia została przesłana 
odpowiedź do Pani Wojewody w przedmiotowej sprawie oraz przekazana 
została do wiadomości Pana Przewodniczącego Rady Powiatu. Poinformował, 
że Naczelnik Wiesław Basiak podczas nieobecności Pana Romana Struzika nie 
pełnił obowiązków Sekretarza Powiatu, a jedynie wykonywał  niektóre 
czynności w zakresie właściwego koordynowania spraw kierowanych do 
Zarządu Powiatu. Dodał, że od 1 stycznia b.r. sprawa jest nieaktualna, ponieważ 
Sekretarz Powiatu wrócił z urlopu wypoczynkowego. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, że obowiązkiem opozycji jest to, 
aby wytykać błędy rządzącym czyli większości. Dodał, że biorąc pod uwagę 
dotychczasowe postępowanie stwierdził, że Zarząd pracuje bardzo dobrze 
ponieważ za okres ponad 2 lat opozycja znalazła tylko jeden drobny 
mankament, że Starosta powierzył obowiązki jednemu z Naczelników. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – powiedział, że biorąc pod 
uwagę prośbę Pani Wojewody dotyczącą rozpatrzenia zarzutów stawianych 
w skardze postawił wniosek o skierowanie pisma do właściwej Komisji celem 
rozpatrzenia. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że wydaje mu się, iż Wojewoda 
w trybie nadzoru może uchylić uchwały Rady Powiatu, uchwały Zarządu lub 
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zarządzenia Starosty, a w tym przypadku Pani Wojewoda nie znalazła podstaw 
do działania w trybie nadzoru tylko skierowała do Rady Powiatu jako władnej. 
Dodał, że na początku postępowania popełniony został błąd ponieważ z chwilą 
kiedy pismo wpłynęło winno zostać skierowane do Komisji Rewizyjnej 
i do Zarządu celem odniesienia się  i dopiero z opinią Komisji i z wyjaśnieniami 
Zarządu przedstawione ewentualnie Radzie. Powiedział, że wystąpiła taka 
sytuacja, iż w porządku obrad znalazła się sprawa rozpatrywania skargi i teraz 
zostanie skierowane do Komisji Rewizyjnej, a potem dopiero Rada będzie 
musiała zapoznać się ze stanowiskiem Komisji oraz odnieść się do w/w skargi 
co by oznaczało, że Rada będzie wałkowała sprawę która, nie jest warta uwagi 
Rady przez przynajmniej dwie sesje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – powiedział, że skarga 
została skierowana do Rady Powiatu w związku z czym nie mógł podjąć działań 
sam jako Przewodniczący Rady. Dodał, że jeżeli skarga jest kierowana 
bezpośrednio do Przewodniczącego Rady celem zajęcia stanowiska bądź 
wszczęcia postępowania to w takich sytuacjach mają zastosowanie procedury 
przedstawione przez Radnego Obratańskiego.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że sprawa została już wyjaśniona 
i powoływanie Komisji nie ma sensu. Dodał, że wydaje mu się, iż jako Starosta 
ma możliwość wyznaczenia Naczelnika, który będzie pomagał Zarządowi. 
Zaapelował o uznanie wyjaśnienia przesłanego do Pani Wojewody oraz do Pana 
Przewodniczącego za wystarczające. 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, że każdy ma prawo do zajmowania 
stanowiska oraz oceny posunięć.  Dodała, że jeżeli radni dowiedzieli się, 
że zostały wypłacone dodatki to nie jest to w porządku. Nadmieniła, że Ustawa 
o Samorządzie Powiatowym mówi o tym, że funkcjonariuszy partyjnych nie 
wolno jest powoływać na  funkcje takie jak Sekretarz oraz, że w Starostwie 
w tym wydziale jest wielu zdolnych pracowników znających się na tematyce 
organizacji pracy urzędu i można było upoważnić bez dodatku funkcyjnego na 
ten czas kiedy nie było Sekretarza. Odnośnie powołania Zespołu Kontrolnego 
bądź nie w celu rozpatrzenia skargi zadecyduje Rada, do której należy 
ostateczna decyzja. 
 
Starosta Bogdan Soboń – potwierdził swoje poprzednie stanowisko, że sprawa 
została wyjaśniona, ale w konsekwencji to Rada zadecyduje co dalej z tą skargą 
zrobić. 
 
Radny Michał Pękala – powiedział, że Rada powinna postępować zgodnie 
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z prawem.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, że prawa nie złamał, a jedynie złożył 
wniosek jako jeden z 21 radnych. Sprecyzował również złożony wcześniej 
wniosek o niekierowanie skargi do Komisji celem rozpatrzenia uznając  sprawę 
za załatwioną i wyjaśnioną. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poddał pod głosowanie 
złożony wniosek. 
 

  W obecności 21 radnych, Rada większością głosów 
przy 10 głosach przeciw przyjęła  złożony wniosek.    
 
Przedstawiona skarga stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad – 10. 
  Przystąpiono do kolejnego punktu przyjętego porządku obrad. 
  
Informacj ę o stanie bezrobocia na terenie Powiatu Koneckiego 
przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Pan Marek 
Krawczyk. 

 

Dyskusji nie prowadzono 
 
Rada przyjęła powyższą informacj ę do akceptującej wiadomości. 

 
Ad – 11. 
  W kolejnym punkcie porządku obrad obejmującym interpelacje 
głos  zabierali radny Marcin Prasał, Marian Gąszcz, Radny Robert 
Plech. 
 
Treść interpelacji złożonych przez radnych została przedstawiona na piśmie 
i stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 12. 
  Starosta Bogdan Soboń poinformował, że odpowiedzi na złożone 
interpelacje i zapytania radnych udzielone zostaną na piśmie. Korzystając, 
że jest przy głosie w imieniu własnym oraz Zarządu podziękował wszystkim 
radnym za przyjęcie budżetu jak również podziękował Pani Skarbnik  i tym 
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wszystkim którzy pracowali nad kształtem tego budżetu, który przed chwilą 
większością głosów został przyjęty.  

 
Ad –13. 
  W punkcie obejmującym wnioski i oświadczenia głos zabrali: 
radny Michał Pękala, Krzysztof Obratański.  
 
Treść złożonych wniosków została przedstawiona na piśmie i stanowi 
integralną część niniejszego protokołu. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 
w marcu ubiegłego roku złożył oświadczenie odnośnie podjęcia działań przez 
Pana Starostę w celu przygotowania projektu uchwały i wystąpienia do Rady 
odnośnie obniżenia poborów. Dodał, że wtedy mówił również o redukcji 
wydziałów i o obniżeniu funduszu płac, a nie o zwolnieniach. Powiedział, że 
obarczony został, iż zwolnienia w Starostwie są z powodu radnego Mariana 
Gąszcza. Nadmienił, że obniżenie funduszu płac, a zwolnienia to są dwie różne 
sprawy ze względu na to skoro zwolniona zostaje osoba, która otrzymuje 
wynagrodzenie w wysokości 1500-1700zł. brutto, a daje się innemu 
pracownikowi tą kwotę to w takiej sytuacji nie ma żadnego efektu finansowego. 
Poinformował, że w związku z powyższym grupa radnych przygotowała   
oświadczenie, iż na dzisiejszej sesji usłyszeli  o problemach finansowych 
z jakimi boryka się nasz Powiat między innymi konsekwencją tych problemów 
jest zmiana Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
W ślad za zmianami powinno nastąpić również zmniejszenie wynagrodzenia dla 
całego Zarządu Powiatu, które są jedne z najwyższych w województwie. Dziś 
w tych trudnych czasach wnioskujemy do Zarządu o refleksję w tym temacie 
i podjęcie stosownych kroków. Pod oświadczeniem podpisało się 10 radnych 
Rady Powiatu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – odnosząc się do wypowiedzi radnego Mariana 
Gąszcza powiedział, że on tą Komisję bardzo dobrze pamięta i wszystkie uwagi 
oraz sugestie wziął sobie bardzo głęboko do serca. Oświadczył również, że 
2 grudnia upłynęło dwa lata i jeszcze nikogo  z tego urzędu nie zwolnił i nie 
zamierza tego czynić biorąc pod uwagę obecną sytuację. Dodał, że czyni 
starania, aby zracjonalizować zatrudnienie, dokonać przesunięć oraz rozwiązać 
umowy zawarte na czas określony z upływem terminu ich obowiązywania  
starając się szukać oszczędności. 
 
Innych wniosków nie było. 
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Ad – 14. 
  W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Pan Jan Słuszniak Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno- 
Wychowawczego w Baryczy podziękował Wysokiej Radzie za gest jaki na sesji 
w dniu 28 grudnia radni przekazali kwotę dla wychowanków SOSW w Baryczy.  
 
 Przewodniczący Rady Wiesław Skowron odczytał pisma skierowane 
do Rady Powiatu: Trzy pisma przesłane przez Gminę Stąporków dotyczące 
deklaracji udziału finansowego inwestycji drogowych, wniosek sołtysa wsi 
Nadziejów w sprawie przebudowy drogi, odpowiedź Przewodniczącego Rady 
na sprzeciw dotycząca powołania zespołu kontrolnego, informację Pana 
Bogdana Kuśmierczyka Dyrektora Domu Pomocy Społecznej CICHY 
ZAKĄTEK dotycząca rezygnacji z ubiegania się o kontrakt, pisma skierowane 
przez Pana Artura Stachurę z dnia 3 i 16 stycznia, podziękowanie mieszkańców 
osiedla nr 4 w Końskich skierowane do Pana Starosty za realizację inwestycji 
dotyczącej przebudowy ul. Wschodniej i Krzywej w Końskich w 2012 roku. 
Odczytał również zaproszenie otrzymane od Pani Burmistrz Stąporkowa 
na pokaz sztuk walki. 
 
Wszystkie odczytane dokumenty stanowią integralną część niniejszego 
protokołu.  
 
Innych tematów nie zgłaszano 
 
Ad – 15. 
  Przewodniczący stwierdził, że w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział w obradach.   
 
O godz.15.10 zamknął XXV sesję Rady Powiatu. 
 
Na tym sesję zakończono.  
 
Przebieg obrad protokółowała - Iwona Cholewa 
Protokółowała        Przewodniczący 
            Rady Powiatu w Końskich 
 
Iwona Cholewa       Wiesław Skowron 
 
 
Końskie, dnia 30.01.2013r.  
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